
Amit jövőre kezdenek 

A felsoroltakon kívül több nyertes pályázata is van a korondi önkormány-
zatnak, amelyek kivitelezése nem minden esetben kezdődött el. Ezek 
között említhetjük a Korond–Pálpataka–Varság útvonal leaszfaltozását, a 
községi vízhálózat bővítését és karbantartását, a korondi szakközépiskola 
és az általános iskola, valamint a pálpataki iskola felújítását, továbbá már 
leaszfaltozott utcákat is felújíthatnak.

Folyamatban van 
a kivitelezés. Háromszintes lesz 
az óvodaépület
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E léggé leromlott állapotban 
volt a régi óvodaépület, és a 
költséges javítások helyett 

inkább egy új létesítmény megépí-
tése mellett döntött a helyi önkor-
mányzat – fejtette ki lapunknak 
Katona Mihály polgármester. Ennek 
megvalósításához pályáztak az eu-
rópai uniós fi nanszírozású Orszá-
gos Vidékfejlesztési Programban 
(PNDR), és végül mintegy 600 ezer 
eurós támogatást kaptak a kivitele-
zésre.

Elkezdett munkálat

Időközben le is bontották az intézet 
régi épületét, így az önkormány-
zat ideiglenesen egy másik helyre 
költöztette át a gyerekeket. A mun-
kálatok közben nehézségekbe üt-
köztek, ugyanis az új óvodaépület 
alapjának kiásása során jóval több 
talajvizet találtak, mint amennyire 
számítottak. Ennek elvezetése érde-
kében egy újabb csőrendszert kel-
lett kialakítani, amit már a helyi ön-
kormányzat fi nanszírozott. Jelenleg 
épülnek a háromszintesre tervezett 

létesítmény falai is, a ross z  időjárás 
miatt azonban hamarosan felfüg-
gesztik a munkát, és majd tavasszal 
folytatják. A polgármester reméli, 
hogy még jövő évben elkészülhet a 
százhúsz férőhelyes óvoda. Egyéb-
ként a kivitelezés határideje 2020 
tavaszán jár le.

Sok a gyerek

A község pozitív irányú demográfi ai 
adataiból is látszik, hogy szükség 
van egy új, európai uniós normák-
nak megfelelő, hosszabbított prog-
ramú óvodára – magyarázta Katona 
Mihály, hozzátéve, hogy a szülők is 
jelezték ebbéli igényüket. „Hála Is-
tennek, az utóbbi időben egyre csak 
nőtt a gyerekek száma Korondon, 
ezért előreláthatólag nagy szükség 
lesz az új épületre” – fogalmazott. 
A jelenlegi hosszabbított programú 

intézetbe 52 gyerek jár, de a polgár-
mester abban bízik, hogy idővel az 
új épület is megtelik majd. Korondon 
egyébként még két óvoda van.

Utak, szennyvízhálózat

A polgármesteri hivatal azon dol-
gozik, hogy teljes mértékben leasz-
faltozza a községközpontban lévő 
utcákat – az egymillió euró értékű 
projekt kivitelezése már el is kezdő-
dött. Katona Mihály úgy gondolja, 
hogy jövőre sikerül is megvalósíta-
niuk ezt az álmukat, sőt a beruházás 
részeként Atyhában is burkolni fog-
nak egy utat. Párhuzamosan zajlik a 
szennyvízhálózat bővítése, illetve a 
derítőállomás felújítása is, ami szin-
tén egy egymillió eurós pályázatból 
valósul meg. Utóbbi projektet idén 
hatvan százalékban sikerült meg-
valósítani, a befejezést szintén jö-
vőre tervezik. A megvalósulás után 
Korondon mindenhol lehet majd 
csatlakozni a hálózatra. Ugyancsak 
sikerként könyvelte el a polgármes-
ter, hogy aszfalt került a Korond–Fe-
nyőkút útszakaszra. Itt egyelőre az 
alapozás és az útburkolat alapréte-
gének leterítése történt meg, a kopó-
réteg jövőre marad, akárcsak a sán-
cok kialakítása. A projekt révén 7,6 
kilométernyi utat tesznek rendbe.

Új óvodát építenek
Sok nyertes pályázata van Korond községnek

• A mostaninál jóval nagyobb, százhúsz férőhelyes, 
hosszabbított programú óvoda építésébe fogtak 
Korondon, ahol egy európai uniós pályázatot nyertek 
meg a munka finanszírozásához. A megvalósítást a 
fiatal szülők igényei és a pozitív demográfiai mutatók 
is indokolják. Emellett az utak aszfaltozásával is jól 
haladnak a községben.

K O V Á C S  E S Z T E R

T öbb ponton is feltúrták a szé-
kelyudvarhelyi Imecs László ut-

cát: a Cserehát-lakónegyedbe vezető, 
igen forgalmas útszakaszon a gáz-
szolgáltató dolgozik. A környéken 
lakók panaszkodnak a forgalomaka-
dályozásra, azonban mint kiderült, 
többszöri gázszivárgást kellett meg-
szüntetni.

Városszerte nőtt az útfeltöré-
sek száma Székelyudvarhelyen, a 
több mint negyvenéves vízvezeté-
kek ugyanis gyakorta meghibásod-
nak, de az E.On gázszolgáltató is 
egyre több helyszínen dolgozik. A 
földmunkákra a cég minden esetben 
engedélyt kért a polgármesteri hiva-
taltól, tudtuk meg az intézmény saj-
tóosztályától.

Pontosabb műszer, több javítás

Mint kérdésünkre írták, a szolgálta-
tó arról tájékoztatta a városvezetést, 
hogy új műszerrel dolgoznak, amely 
a korábbinál sokkal több gázszivár-
gást kimutat, ezért szaporodtak meg 
a javítási munkák. „Emiatt jelentek 

meg újabb gödrök a Csere utcában, a 
Bethlenfalvi úton, a Győzelem utcá-
ban és az Imecs László utcában is” – 
sorolta Ember Attila, a polgármesteri 
hivatal referense. Az Imecs László 
utcában egyébként azért kellett több 
helyen is megbontani az útburkola-
tot, mert egyszerre több szivárgást 
észleltek. A kivitelező ígérete sze-
rint a hiba elhárítása után hama-
rosan megtörténik a helyreállítás, 
ehhez azonban a gázszolgáltatónak 
jeleznie kell, hogy elvégezte a veze-
ték vagy egyéb alkatrész cseréjét.

Tizenöt nap vagy több 
a javításra

„Elvileg a feltárás után tizenöt na-
pon belül meg kellene történnie a 
helyreállításnak, de egyes helyeken, 
így például a Győzelem utcában is 
a feltárt hiba javításához olyan al-
katrészekre van szükség, amelyekre 
heteket, rosszabb esetben hónapokat 
kell várni” – tudtuk meg Ember At-
tilától.

Sokasodnak az útfeltörések

Több helyen is feltúrták az Imecs 
László utcát
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Az (X) szignóval el lá tott szö ve gek  fi ze-
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Szeptember vége és december eleje 
között két, az egészséges életmód 

népszerűsítését célzó program ha-
szonélvezői lehetnek a szombatfalvi 
napközi otthon tipegői. Az Ép testben 
ép lélek nevű projekt révén a testmoz-
gásról, az egészséges táplálkozásról 
illetve az alapvető személyes higiéni-
áról tanulhatnak a kicsik, számtalan 
szórakoztató, gyakorlati tevékenység 
révén. A Szombatfalvi Gyermekekért 
Egyesület erre a célra futóbicikliket 
és tanfelszerelést vásárolt a kicsik-
nek. Szintén ebben az időszakban 
zajlik a már hetedízben megtartott 
Legyen öröm a mozgás nevű projekt 

is: az óvodások heti rendszerességgel 
úszásoktatáson vesznek részt, két 
szakképzett edző irányításával sajá-
títhatják el a sport alapjait a Septimia 
Szabadidőközpontban. A program 
célja az egészségmegőrzés és az önál-
lóságra nevelés. 

Egészségmegőrző programok 
a szombatfalvi napköziben

A Szombatfalvi Gyermekekért 
Egyesületet mindkét projekt meg-
valósításában Székelyudvarhely 
Megyei Jogú Város támogatta. 
Ezúton köszönik a hozzájárulást.
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